

## INTEGRATED MANAGEMENT SYSTEM POLICY

Abu Dhabi National Hotel Compass commit to have highest standard of quality service with food safety, occupational health, safety culture and environment protection as an essential and integral part of corporate business

To deliver this commitment, ADNHC Compass shall comply with all applicable local statutory and regulatory, legal requirements as well as relevant international Laws and Compass Group PLC Standard and it is appropriate to the purpose and context of the organization and support its strategic direction.

In order to fulfill and meet customer satisfaction effectively and safe guard the health and safety of its employees, customers, suppliers and other stakeholders, the company shall set clear targets and objectives, provide adequate resources to implement the requirements of the Integrated Management system as stated in:

- ISO 9001:2015 – Quality Management System
- ISO 22000: 2005 – Food Safety Management System
- OHSAS 18001: 2007 – Occupational Health & Safety Management System
- ISO 14001:2015 – Environmental Management System

Abu Dhabi National Hotels Compass firmly believes that occupational illnesses, injuries, property damage, fire and potential harm to environment including pollution and environmental impact of its activities are preventable through effectively managing all the potential risks.

The organization shall ensure that all personnel are well aware of their roles and responsibilities and are able to perform their duties in a healthy, safe and environmentally sound manner and fully implement the Company's policy and objectives. They shall be equipped with new skills through on going training and education programs

The organization will provide adequate resources for the effective implementation of the adopted management system. The implementation of this policy shall be the direct responsibility of line management with active support of all employees.

Abu Dhabi National Hotel Compass will foster, promote and reward positive HSEQ behaviors and encourage transparency in reporting, monitoring, measuring, appraising and learning from HSEQ performance and take corrective actions where necessary

Special emphasis shall be laid on the continual improvement of the Company's Management through various initiatives. The effectiveness and suitability of the IMS will be reviewed annually.

IMS Policy is communicated, understood and applied within the organization and is available to relevant interested parties.

تلتزم شركة أبوظبي الوطنية للفنادق كومباس بتطبيق معايير عالية بمجال سلامة الأغذية والصحة المهنية والسلامة وحماية البيئة والتي تشكل جزءاً أساسياً وركناً جوهرياً متكاملًا في عملياتها المتعددة وأهداف أعمالها والتزاماتها كعضو في مجتمع دولة الإمارات العربية المتحدة

وللإيفاء بهذه الالتزامات تعمل الشركة على تطبيق كافة اللوائح والقوانين والتشريعات المرعية محلياً بجانب القوانين والنظم القياسية العالمية ذات الصلة

ولضمان إرضاء العملاء وتعزيز السلامة والصحة المهنية بالشركة وحماية البيئة يتعين على الشركة رسم أهداف واضحة والعمل على تحقيقها وفق متطلبات معايير إدارة الجودة الشاملة

وتؤمن الشركة إيماناً مطلقاً بأن الأمراض المهنية وخسائر الممتلكات والحرائق والإضرار المحتملة بالبيئة أو أي خسائر أخرى عارضة يمكن منع وقوعها والتحكم بها من خلال استخدام الأساليب الجيدة والفعالة

وللتأكد من مدى إلمام العاملين بالشركة بكافة مهامهم ومسؤولياتهم تجاه تنفيذ وتحقيق تلك الالتزامات تقوم الشركة بوضع البرامج المناسبة للتوعية والتدريب مستعينة بالكوادر والجهات المختصة والمؤهلة بمجال التطوير

وتلتزم أبوظبي الوطنية للفنادق كومباس بتوفير الموارد اللازمة لتطبيق نظام الإدارة المتكاملة للجودة والصحة والسلامة وحماية البيئة، علماً بأن تطبيق هذه السياسة هو مسؤولية جميع المدراء والمشرفين بمواقع العمل بجانب المشاركة الفاعلة لكافة المعنيين كل حسب اختصاصه وموقعه بالمرموظ الوظيفي

وتتبنى الشركة سياسة محفزة تعزز السلوكيات الإيجابية بمجال الصحة والسلامة والبيئة وقدّر عالٍ من الشفافية في التدقيق والمراقبة للصيفة والمتابعة بغية الوقوف على مستوى الأداء بالإضافة للتعليم من الدروس المستفادة واتخاذ الإجراءات التصحيحية المناسبة متى ما اقتضت الضرورة

ستركز الشركة بالأخص على مواصلة تطوير إدارة الشركة من خلال تبني مختلف المبادرات. ستخضع فعالية وملاءمة نظام الإدارة المتكاملة للمراجعة السنوية

يتم الإبلاغ عن سياسة نظام الإدارة المتكاملة وفهمها وتطبيقها داخل المنظمة وتكون متاحة للأطراف المعنية ذات الصلة



ألان مورجان جورج  
الرئيس التنفيذي - الشرق الأوسط  
١٥ أبريل ٢٠١٨

Alan Morgan George  
Chief Executive Officer ME  
15th April 2018